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Uwa am, e kampania wyborcza 

w naszym powiecie jest bardzo zauwa-
alna. Na p otach, murach i s upach 

og oszeniowych pojawi o si  du o 
a  szy i plakatów. Ze skrzynek pocz-
towych a  wysypuj  si  ulotki wyborcze 
i reklamy. Jest tego naprawd  sporo 
i my l , e je li kto  nie by  zdecydo-
wany, to dzi ki takim rzeczom b dzie 
móg  podj  decyzj , na kogo odda  
swój g os. 

Nie pami tam wszystkich obietnic, 
jakie zosta y z o one przez ust puj c  
ju  w adz , ale my l , e du o z nich 
zosta o spe nionych. Na pewno nie 
mo na nikomu zarzuci , e siedzia  
na sto ku i nie robi  kompletnie nic. 
Gdyby rz dz cy mieli wi cej pieni -
dzy, to mo e zrobiliby jeszcze wi cej. 
Gdy nie ma pieni dzy, to nie mo na 
oczekiwa  cudów. 

Od nowych rz dz cych oczekuj  
tylko tego, eby dzia ali i si  rozwijali. 
Wa ne b dzie równie  jednoczenie 
si  w konkretnych przypadkach - dla 
dobra miasta, gminy czy powiatu nie 
mo na patrze  tylko na opcj  politycz-
n , któr  si  reprezentuje. Gdy co  
musi by  zrobione, to powinno si  to 
robi  ponad podzia ami. 

Oczywi cie pójd  zag osowa , 
bo jest to moim patriotycznym obo-
wi zkiem. 

Rafa  Gierlach
technolog

Je eli chodzi o kampani  ogólno-
krajow , to wida  j  mocno na ka dym 
kroku. Natomiast patrz c regionalnie, 
jest ona zauwa alna na ulicach w po-
staci banerów i w gazetach. Mo na 
nawet powiedzie , e w ostatnich ty-
godniach w naszych czasopismach 
og oszenia wyborcze zajmuj  wi cej 
miejsca ni  inne artyku y i wiadomo ci.

Oceniaj c poprzedni  kadencj , 
musz  przyzna , e na pewno si  
starali. Je eli kto  tra  a do w adz, to 
stara si  co  zrobi , na miar  swoich 
mo liwo ci. My l , e nasi decydenci 
s  ograniczeni z powodu braku fun-
duszy na niektóre rzeczy. Trudno im 
cokolwiek zarzuca .

Od nowych w adz oczekuj , by 
w naszych okolicach by o wi cej cie-
ek rowerowych. Z moich obserwacji 

wynika, e wielu ostrzeszowian je -
dzi na dwóch kó kach, szczególnie 
w weekendy,  a cie ek brakuje. To na 
pewno poprawi oby bezpiecze stwo 
i samopoczucie rowerzystów - ma si  
o wiele wi kszy komfort, poruszaj c si  
po wyznaczonej cie ce, a nie po ulicy.

Jeszcze nie mam faworyta i nie 
wiem, kto wygra. Mam parti , na któr  
oddam swój g os, ale wola bym jej 
nie ujawnia , natomiast zastanawiam 
si  wci  co do konkretnych nazwisk, 
które zakre l  na kartach wyborczych.

Alina Kucz 
emerytka

Bior  udzia  w ka dych wyborach, 
poniewa  uwa am to za swój obywa-
telski obowi zek, ale równie  przywilej 
i mo liwo  decydowania o zmianach. 
Mam ju  swoich faworytów, cho  chc  
jeszcze sobie wszystko przemy le . 
Sk aniam si  ku g osowaniu na osoby, 
nie na parti  polityczn . Niektórzy s  
ju  u nas znani i mog  poszczyci  si  
du ymi osi gni ciami i to w a nie na 
nich postawi  swój g os. S  to ludzie 
z ugruntowan  pozycj . Oczywi cie no-
wo ci i niespodzianki s  czasem mile 
widziane, ale cz sto potra   zirytowa  
i okaza  si  po prostu niewypa em.

Prawd  mówi c, do tej pory nie 
spotka am ani kandydatów, ani innych 
osób, które chcia yby porozmawia  ze 
mn , jako wyborc , o moich oczeki-
waniach. Uwa am wi c, e kampania 
w naszych okolicach jest przygotowana 
raczej kiepsko. Oczywi cie na ka dym 
rogu zobaczy  mo na plakaty, ale nie 
o to chyba chodzi, bo z plakatu nie 
jestem w stanie dowiedzie  si , jakim 
cz owiekiem jest dany kandydat.

W Ostrzeszowie s  dobrzy ludzie, 
spotka o mnie tu naprawd  du o mi-
ych rzeczy, dlatego my l , e rz dz  
tutaj osoby zaanga owane i my l ce 
przede wszystkim o interesach mia-
sta i jego mieszka ców. Samorz d 
przez ca  poprzedni  kadencj  dba  
o gospodark  i wygl d miasta, dlate-
go nie jestem pewna, czy potrzebne 
s  zmiany.

Tadeusz Rojkiewicz
pracuje w domu

Chcia bym, eby wszyscy g oso-
wali za dobrem, za tym, co si  dzieje 
w a ciwego i rozwojowego. Dlatego 
te  uwa am, e potrzebne s  zmiany 
w ród rz dz cych, by nie powiela  
wci  tych samych schematów dzia-
a . Mam swoich faworytów - b d  
g osowa  na przedstawicieli Prawa 
i Sprawiedliwo ci. My l , e jest to 
odpowiedni wybór, dlatego e w a nie 
dla tej partii wa ny jest cz owiek, jego 
potrzeby i dzia anie na rzecz potrze-
buj cych. Je eli oka e si  jednak, e 
wybrani radni nie b d  w ten sposób 
rz dzi , to b d  robi  korekt  swoich 
pogl dów. Najwa niejsze jest jednak 
po prostu dzia anie na rzecz dobra.

Patrz c na obecn  w adz , to a u-
j , e nie przyk ada a zbyt du ej wagi 
do ycia osób niepe nosprawnych. 
Chcia bym, eby nasze miasto wzi o 
przyk ad z innych miejscowo ci - stwo-
rzy o odpowiednie miejsca terapii, za-
j cia na basenie i wie ym powietrzu. 
Takie osoby niestety s  u nas troch  
odsuni te, nie maj  zbyt wielu mo li-
wo ci sp dzania czasu wolnego.

Uwa am, e ka dy kandydat po-
winien stara  si  robi  du o nie tylko 
przed wyborami, ale przez ca  ka-
dencj .

Je li chodzi o sam  kampani  wy-
borcz , to nie podoba mi si , e nie 
odbywa y si  spotkania z wyborcami. 
By em na jednym, ale innych chyba 
po prostu nie by o. Wed ug mnie naj-
wa niejszy jest dialog z lud mi, a nie 
pi kne banery i plakaty.

Irena Karli ska
emerytka 

Moim zdecydowanym faworytem 
w walce o fotel burmistrza jest Pa-
tryk J drowiak. Podoba mi si , e jest 
m ody, bardzo dobrze wykszta cony 
i mo e wnie  do naszego miasta po-
wiew nowo ci i innowacyjne pomys y. 
Ponad 20 lat na naszych ziemiach kró-
luje PSL i trzeba to w ko cu zmieni , 
bo towarzystwo po prostu si  zasta o.

Patrz c na poprzednie lata, bar-
dzo mocno zosta y zaniedbane re-
monty i przebudowy dróg. Oczywi cie, 
w tym roku to si  zmieni o, ale my l , 
e g ównie ze wzgl du na zbli aj ce 

si  wybory. 
Od nowego burmistrza oczekuj  

w pierwszej kolejno ci kontynuacji 
za o onych ju  dzia a  zwi zanych 
z drogami, a nast pnie po prostu 
nowych pomys ów, które mog yby 
sprawi , e Ostrzeszów b dzie jeszcze 
lepszym miastem. 

Je eli chodzi o kandydatów do 
rady miejskiej oraz rady powiatu 
to wci  si  waham, chocia  pew-
ne nazwiska chodz  mi po g owie. 
Trudno jednak pozna  dobrze osoby 
startuj ce, bo kampanii wyborczej 
w naszym mie cie praktycznie nie 
wida . Oczywi cie jest du o plaka-
tów i banerów, ale zabrak o spotka  
z mieszka cami. Cztery lata temu by o 
tego o wiele wi cej.
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- Niech b dzie on pami tk  wspa-
nia ego jubileuszu - stulecia odzyska-
nia niepodleg o ci przez Polsk . Niech 

przysz ym pokoleniom daje wiadectwo 
tego pi knego jubileuszu, naszego sza-
cunku dla przysz o ci i tera niejszo ci

K.J.


